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Vážení spoluobčania! 

 
Celá naša krajina prežila ťažký polrok kvôli 

pandémii COVID-19 a samozrejme sa to dotklo aj 

našej obce. Buďme všetci radi, že nikto z našich 

občanov neochorel a nemali sme z dôvodu pandémie 

úmrtia. Obmedzilo nás to len nosením rúšok, 

zrušením bohoslužieb a sťaženým nakupovaním. 

Vzhľadom na situáciu vo svete, obišli sme veľmi 

dobre. Dotklo sa to však financovania obcí, pretože podielové dane 

poklesli a mnohé obce majú problém prežiť. My to zatiaľ zvládame, aj 

keď tiež musíme obmedziť nočné svietenie, investičné akcie, kultúrne 

a športové podujatie. Napriek 

všetkému sa nám podarilo 

dokončiť rekonštrukciu multifunkčnej 

budovy – zábradlie, dlažba, podhľad 

a marmolit. V apríli sme otvorili 

predajňu záhradníckych potrieb, aby 

občania nemuseli cestovať do Vranova 

za potrebným sortimentom.   
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      V areáli materskej školy sme cez sociálny podnik urobili nový 

chodník, vymenili sme plechy na plote, priviezli hlinu a upravili terén. 

Po rekonštrukcii fasády bol potrebný aj nový prístrešok pri vstupe. 

Myslím, že naše deti majú pekné a vyhovujúce podmienky pre 

celodennú starostlivosť.  

     V jarných mesiacoch sme vyčistili a nafarbili zvodidlá v centre obce, 

vysadili kvety a dokončili parčík pred Jednotou.  

Popri areáli poľnohospodárskeho družstva sme prehĺbili a vyčistili 

kanál, aby v prípade dažďa sa voda nevylievala po ceste.  

 

      
 

      Pred covidom-19 sme stihli aj zábavu. Napriek počiatočným 

obavám kultúrna komisia na čele s Ankou Velikou zorganizovala 

reprezentačný ples na vysokej úrovni, na ktorý by boli pyšní aj vo 

veľkom meste. Anke Velikej patrí naše poďakovanie.  
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V týchto dňoch náš sociálny podnik pracuje na stavbe chodníka na ulici 

pri cerkvi. Táto cesta je veľmi úzka a novopostavený chodník zvýši 

bezpečnosť cestnej premávky. 

Celé mesiace pracujeme na 

vysporiadaní pozemkov pod 

ďalšie chodníky. Pozemky boli 

v majetku Prešovského 

samosprávneho kraja, prešli do 

nášho majetku za 1 €. Máme 

urobené geometrické plány, 

prebieha územné konanie, 

nasledovať bude stavebné konanie 

a až tak môžeme podať projekt. Bude sa týkať chodníka od GVP po 

Zubka, od Michala Borova po Kmeca a od Chromej po Göröga.   

Momentálne začíname s montovaním ďalších kamier, na ktoré sme 

získali dotáciu z ministerstva 

vnútra.   

V 1. polroku našu obec navštívili 

dvaja ministri – životného 

prostredia a pôdohospodárstva 

a rôzni odborníci z tejto oblasti. 

Témou bolo hlavne riešenia PCB 

látok a odkalisko Poša. Ďalšou významnou udalosťou bola návšteva 

predsedu NR SR Borisa Kollára a ministra dopravy Andreja Doležala. 

Rokovania sa zúčastnili starostovia a primátori vranovského okresu.  
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           Ďakujem všetkým občanom, pracovníkom, ktorí pomohli pri 

zveľaďovaní a skrášľovaní obce. Srdečná vďaka patrí aj Vladislavovi 

Bakajsovi, ktorý nám dal množstvo kvetov sponzorsky.  

                                                                                                                   

Marcela Pčolinská 

    

 

Skupina spoločností BUKÓZA HOLDING úspešne uviedla do 

testovacej prevádzky nový elektrofilter. V aktuálnom období prebieha 

nastavovanie parametrov v súlade s prevádzkovým poriadkom 

príslušného kotla, ku ktorému prislúcha nový elektrofilter. Už v tomto 

momente môžeme jasne a exaktne definovať výrazný posun 

k znižovaniu záťaže na životné prostredie. Inštaláciou nového 

zariadenia má dôjsť k zníženiu vypúšťania tuhých znečisťujúcich látok 

z úrovne nad 100 mg/m3 na úroveň pod 25 mg/m3, ktorá bude 

nastavená počas skúšobnej prevádzky povolenej inšpektorátom 

životného prostredia.  Daná úroveň je stanovená nariadením Európskej 

únie pre oblasť ochrany ovzdušia a znižovania emisií v ovzduší. 

BUKÓZA sa týmto krokom zaradila medzi popredné celulózky, ktoré 

napredujú nielen v oblasti navyšovania výrobných kapacít, ale 

uvedomujú si svoju zodpovednosť aj k okoliu a príslušnému 

obyvateľstvu.  

Výrobné závody produkujúce celulózu sú v období, kedy nastupuje 

ekonomická kríza pod veľkým tlakom z hľadiska umiestnenia svojich 

produktov, cenovej úrovne a tiež prehodnocovania nových investícii. 

A práve v tom tkvie pridaná hodnota tejto úspešne zrealizovanej 

inovácie. Aj napriek náročnému finančnému obdobiu investujeme do 

modernizácie technologických zariadení, ktoré majú priamy vplyv na 

životné prostredie. K bukozáckemu kotlu pribudol moderný a 

vysokoúčinný filter, vďaka ktorému zvýšime komfort obyvateľov 

okolitých obcí.  

 

  

Obecný spravodaj sa vydáva pre vnútornú potrebu obce Nižný Hrabovec. 
Za pravopisnú a jazykovú úpravu príspevku zodpovedá autor príspevku. 

Telefónne číslo OcÚ Nižný Hrabovec: 057 4493141 
Pripomienky, postrehy, návrhy a komentáre môžete zasielať na e-mail 

adresu: ocu.niznyhrabovec@mail.t-com.sk 
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